
 
 
 
 

 یکصد معمار، یکصد انتخاب
 خورشیدی 1394مهر  22نشست اول: 

 موزه قصر باغ

 

 ومسگزارش 
،  16راس ساعت ای موفق انجمن مفاخر معماری ایران بود. ه یکی از نشست، «یکصد معمار، یکصد انتخاب»نشست اول 

مد به حضار، برنامه را آغاز کرد. آ امنای انجمن مفاخر ایران با خوش مهندس قهاری، رئیس هیئت برنامه، بدون هیچ پیش 
بودند. پس از  ها ایستاده بود و تعدادی نیز سرپا در کناره موزه قصر، در این ساعت، کاملا پر شده سالن فرخی یزدیِ باغ

کنندگانِ بدون  رانی، تعداد شرکت با شروع اولین سخن آمدگویی مهندس قهاری و اعلام برنامه توسط مهندس مرباغی، خوش
کنندگان به  بود که از مدیریت سالن درخواست شد تعدادی صندلی به سالن اضافه کنند. تعداد شرکت صندلی چنان زیاد شده

 نفر رسید. 210حدود 

ویر معرفی کردند. هرچند زمان کافی و نام ایران بناها یا فضاهای انتخبی خود را با کلام و تص ش یازده نفر از معماران خو
رانانی که مشخصا به خود اثر انتخابی پرداختند، دچار مضیقه زمانی نشدند.  توان گفت سخن مبسوط در اختیار نبود، ولی می



ین بود. متاسفانه، تعداد ا شده ای تکثیر و در اختیار گذاشته« نظرنامه»  برای دریافت نظرات شرکت کنندگان،در این نشست، 
برگه نظرنامه توزیع شد.  120کنندگان موفق به اظهار نظر مکتوب نشدند. در مجموع  د و بسیاری از شرکتوکافی نبها  برگه

نکات مهم و زیبایی را   ها، شد. بررسی و تحلیل این نظرنامه نظرنامه پرشده به مدیریت برنامه برگشت داده 78، از این تعداد
ها اشاره کرد  توان به نکته مشترک بسیاری از پاسخ بصورت کامل ارائه خواهدشد. فعلا میدهد که در فرصتی دیگر  نشان می

اظهار گله  ،که سالن مدت زیادتری در اختیار این برنامه نبوده ها از این است. بسیاری از پاسخ که از کمبود زمان گلایه شده
است. تنها  مثبت بوده های آتی هستند یانه، کت در برنامهکه علاقمند به شر ها به این پرسش پاسخ  اند. اکثریت غالبِ کرده

های آنان به  های بعدی، درخواست یک مورد پاسخ منفی وجود داشت. از دیگر علائم علاقمندی حضار به شرکت در نشست
 های بعدی است.  شان به نشست دعوت از معماران مورد علاقه

فقط بخاطر جملات و پیشنهادهای مثبتی   تجربه موفقی بود. نه« انتخابیکصد معمار، یکصد »برنامه  رحال، تجربه اولِه به
شده. کم نبودند کسانی که برای  ها گرفته که دریافت شده، بل بخاطر ایرادهای دقیق و درستی که به برخی از سخن رانی

رانان فرمت  رده برای تمام سخنکنندگان پیشنهاد ک اند. یکی از شرکت هایی را ارائه کرده فرمولیها  رانی سخن تر بودنِدمفی
تر  شود تا هم شکل بهتری برای ارائه فراهم شود و هم امکان قضاوت برای بینندگان سهل مشخصی برای ارائه مطلب داده

 کند. مدیریت پروژه را به ادامه بهتر برنامه امیدوارتر میاین برخوردهای فعال با نشست،  شود. مجموعِ

تواند  کنندگان می ها را گزارش کنیم. احتمالا، دریافت نظر شرکت بررسی دقیق و کامل نظرنامهیدواریم در آینده نزدیک، ما
 البته با واسطه.  مفید باشد. نوعی نقدِ خود است،هم رانان عزیز نشست  برای سخن
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